
Projekt protokołu Nr XXXV/2018 

z Sesji Rady Gminy, która odbyła się 29 czerwca 2018 roku, 

 w Dużej Sali GOK w Tuplicach, przy ulicy Mickiewicza 

 

Ad 1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 8
00

 otworzył obrady  

XXXV Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący rady powitał serdecznie wszystkich 

radnych, sołtysów, Pana Tomasza Abrahamowskiego – Dzielnicowego, ppłk Lesława Siwka – 

Komendanta Placówki Straży Granicznej, Panią Jolantę Mazurek – Dyrektor Samorządowego 

Przedszkola, Panią Małgorzatę Polak – Dyrektor Szkoły Podstawowej, Panią Ewę Kazuś – 

W-ce dyrektor Szkoły Podstawowej,  Panią Mecenas z kancelarii prawnej oraz Panią  

z obsługi rady. 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 14 radnych                  

i że obrady są prawomocne. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad, 

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad:  

– projektu uchwał w sprawie: uchylenia uchwały Nr XXXIV/220/18 z dnia 21 maja 2018 r.  

w sprawie likwidacji filii placówki wsparcia dziennego pod nazwą „Świetlica Środowiskowa  

w Tuplicach” filia w Chełmicy, tj.  pkt 11f); 

– projektu uchwały w sprawie: szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Tuplice, tj.  pkt 11g); 

– projektu uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XVIII/111/2012 Rady Gminy Tuplice  

z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 

pobierania, tj.  pkt 11h). 

 

W związku z brakiem innych wniosków przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz 

poddał pod głosowanie trzy wnioski Wójt Gminy Pani Katarzyny Kromp. 

 

W głosowaniu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie: uchylenia 

uchwały Nr XXXIV/220/18 z dnia 21 maja 2018 r. w sprawie likwidacji filii placówki wsparcia 

dziennego pod nazwą „Świetlica Środowiskowa w Tuplicach” filia w Chełmicy, tj.  pkt 11f) 

udział wzięło 14 radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 



Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie: 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych mieszkańców Gminy Tuplice, tj.  pkt 11g) udział wzięło 14 radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

W głosowaniu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie: zmiany 

Uchwały Nr XVIII/111/2012 Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie 

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania, tj.  pkt 11h) udział wzięło 14 radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poinformował, że trzy wnioski Wójt Gminy 

Pani Katarzyny Kromp zostały wprowadzone do porządku obrad, po czym odczytał porządek 

po zmianach, który przedstawiał się następująco: 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXXV Sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

7. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w okresie 

międzysesyjnym. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Tuplice z kontroli w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi w 2017 r. 

8. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa na terenie gminy Tuplice. 

9. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania  i wnioski radnych. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie: zmian uchwały budżetowej na rok 2018; 

b) w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata  

2018-2031; 

c) w sprawie: ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy 



Tuplice; 

d) w sprawie: sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze w szkołach i przedszkolach, obowiązkowego tygodniowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczyciela pedagoga, psychologa, logopedy  

i doradcy zawodowego; 

e) w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Tuplice; 

f) w sprawie: uchylenia uchwały Nr XXXIV/220/18 z dnia 21 maja 2018 r.  

w sprawie likwidacji filii placówki wsparcia dziennego pod nazwą „Świetlica 

Środowiskowa w Tuplicach” filia w Chełmicy;  

g) w sprawie: szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Tuplice; 

h) w sprawie: zmiany Uchwały Nr XVIII/111/2012 Rady Gminy Tuplice z dnia  

30 listopada 2012 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 

pobierania. 

12. Sprawozdanie finansowe Gminy Tuplice za 2017 rok – sprawozdanie Wójta. 

13. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2017: 

a) sprawozdanie Wójta; 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu Wójta; 

c) opinie komisji stałych, w tym rewizyjnej – jako organu kontrolnego Rady Gminy  

o wykonaniu budżetu gminy; 

d) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

w kontekście jej opinii o wykonaniu budżetu gminy; 

e) opinia składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady  Gminy w sprawie: udzielenia absolutorium Wójtowi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Tuplice za 2017 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 r. dla 

Wójta Gminy Tuplice. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad XXXV Sesji Rady Gminy. 

 

W głosowaniu w sprawie zmiany porządku obrad udział wzięło 14 radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Zmiana porządku obrad została przyjęta jednogłośnie. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XXXIV  sesji rady gminy. 



 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIV sesji rady gminy. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXXIV sesji rady 

gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poinformował, że radni otrzymali 

informację na piśmie i poprosił o zgłaszanie ewentualnych pytań do Pani Wójt. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – omówiła szczegółowo spotkanie Wójtów i Burmistrzów 

gmin powiatu żarskiego z Piotrem Mazurkiewiczem – Prezesem Zarządu Tele Com Systems  

w sprawie doprowadzenia światłowodów do mieszkańców powiatu żarskiego. 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy mieszkańcy sami będą musieli zgłaszać chęć 

przyłączenia światłowodu – Pani Wójt Katarzyna Kromp odpowiedziała radnemu, że do 

każdej posesji będzie doprowadzony światłowód, ale więcej szczegółów nie poda, ponieważ 

ich nie zna. 

 

Ad 5.  Informacja na temat bieżącej pracy przewodniczącego rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poinformował, że podczas przerwy 

międzysesyjnej co wtorek pełnił w urzędzie gminy dyżur, w trakcie którego analizował 

korespondencję kierowaną do rady gminy, przeprowadzał rozmowy z Panią Wójt na temat 

bieżących spraw gminnych oraz przygotowywał materiały dla radnych na sesję. Ponadto 

przeprowadzał konsultacje z mecenasami naszej kancelarii prawnej w sprawie pism 

kierowanych do rady gminy od mieszkańców gminy. W trakcie przerwy międzysesyjnej 

przewodniczący rady wziął udział w posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji Finansów  

w dniu  26 czerwca br. Ponadto przewodniczący rady gminy uczestniczył 28 maja br.  

w obchodach Dnia Samorządowca pn. „Niepodległa Samorządowa” w Filharmonii 

Zielonogórskiej. 

 

Ad 6. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Daniela Rudak – odczytała informację z pracy 

komisji, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  



Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Paweł Kaźmierczak – odczytał informację z pracy 

komisji, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 7. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w okresie 

międzysesyjnym. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Tuplice z kontroli w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi w 2017 r. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poinformował radnych, że w materiałach 

otrzymali projekt uchwały i poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Pana Jacka Krawczyka.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk powiedział, że sprawozdanie  

z przeprowadzonej kontroli odczytane zostało na Komisji Społecznej i znajduje się do wglądu 

w biurze rady w urzędzie gminy. 

 

Opinie komisji stałych. 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Daniela Rudak – Komisja Finansów nie pracowała 

nad projektem uchwały, ale wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Paweł Kaźmierczak – Komisja Społeczna pracowała 

nad projektem uchwały i wnosi o jej przegłosowanie.  

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały, 

ale w związku z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały. Projekt stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/223/18 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2018 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z kontroli w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi  

w 2017 r. 

 

Ad 8. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa na terenie gminy Tuplice. 

 

Przewodniczący rady gminy poinformował radnych, że na Komisji Społecznej Kierownik 

Posterunku Policji Pan Andrzej Dyszczyński odczytał analizę bezpieczeństwa i porządku 

publicznego oraz skuteczności działania Policji na terenie gminy Tuplice objętej działaniem 

Posterunku Policji w Trzebielu w 2017 roku, a przewodniczący Komisji Społecznej odczytał 

informacja dot. Ochotniczej Straży Pożarnej w Tuplicach przygotowaną przez Komendanta 

Pana Krzysztofa Magierowskiego. Informacje pisemne stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu.  



Następnie przewodniczący rady poprosił o przedstawienie tematu stanu bezpieczeństwa na 

terenie gminy Tuplice ppłk Lesława Siwkę – Komendanta Placówki Straży Granicznej  

w Tuplicach. 

Ppłk Lesław Siwka Komendant Straży Granicznej w Tuplicach – przedstawił temat stanu 

bezpieczeństwa w gminie Tuplice w odniesieniu do statystyk w kraju informując radnych, że  

w 2017 roku do gminy Tuplice przybyło 13 cudzoziemców (karty pobytu) oraz  

34 cudzoziemców przyjechało do pracy. Ponadto w zeszłym roku zostały przeprowadzone  

4 kontrole, w wyniku których 3 Ukraińców zostało odesłanych do swojego kraju. Dodatkowo 

Pan Lesław Siwka poinformował radnych, że do zadań Straży Granicznej należy ochrona 

granicy państwowej, kontrola ruchu granicznego oraz zapobieganie i przeciwdziałanie 

nielegalnej migracji. 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz zamknął 

powyższy punkt porządku obrad. 

 

Ad 9. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Pan Ryszard Jasiński – wnioskował o zwołanie posiedzenia Komisji Społecznej, na 

które zostaną zaproszeni Pani Wójt oraz przedstawiciele organizacji z zakresu ochrony 

środowiska  w sprawie usunięcia nielegalnego wysypiska śmieci przy stawie nr 3, tzw. 

tartacznym w Łazach. Następnie radny Jasiński zapytał się jaki jest termin składowania 

odpadów firmy Eurotor Recykling Sp. z o.o. w Tuplicach – czy taki termin został określony  

w decyzji Wójta Gminy Tuplice. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – wnioskował o wysłanie pisma do Starostwa Powiatowego  

w sprawie przeprowadzenia remontu drogi powiatowej od Matuszowic do Pietrzykowa.  

 

Ad 10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Paweł Kaźmierczak – odpowiedział radnemu 

Jasińskiemu, że pozytywnie rozpatrzy jego wniosek i zwoła posiedzenie komisji po 

wcześniejszym uzgodnieniu z Panią Wójt co do terminu takiego posiedzenia oraz 

zaproszonych gości. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp odpowiedziała radnemu Jasińskiemu, że nie wie czy był 

podany w decyzji termin usunięcia składowanych odpadów firmy Eurotor Recykling Sp.  

z o.o. Jak tylko to ustali to przekaże taką informację. 

 

Radnemu Szarlejowi Pani Wójt odpowiedziała, że w sprawie remontu drogi Matuszowice-

Pietrzyków zostało już wysłane pismo do Starostwa Powiatowego – nadal czekamy na 

odpowiedź.  

 

Ad 11. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a)  w sprawie: zmian uchwały budżetowej na rok 2018; 

 



Przewodniczący rady gminy – poprosił o komentarz do projektu uchwały skarbnik Panią 

Anetę Kamińską-Prenetę. 

 

Skarbnik Pani Aneta Kamińska-Preneta  – omówiła szczegółowo zmiany, jakie wprowadziła  

w budżecie gminy na 2018 rok, analizując załączniki podejmowanej uchwały, tj. dochody 

budżetu gminy, wydatki budżetu gminy, zestawienie przychodów i rozchodów budżetu gminy 

Tuplice na rok 2018, dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej i innych zleconych gminie, a także plan wydatków realizowanych w ramach 

Funduszu Sołeckiego na 2018 rok. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącą Komisji Finansów 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

Przewodnicząca komisji Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów 

pozytywnie opiniuje projekt uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącego Komisji Społecznej  

Pana Pawła Kaźmierczaka o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

Przewodniczący komisji Pan Paweł Kaźmierczak – poinformował, że Komisja Społeczna nie 

pracowała nad projektem uchwały, ale wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady odczytał projekt ww. uchwały. Projekt 

uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 2 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/224/18 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie: zmian uchwały budżetowej na rok 

2018. 

 

b) w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata  

2018-2031 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił o komentarz do projektu uchwały skarbnik Panią 

Anetę Kamińską-Prenetę. 

 

Skarbnik Pani Aneta Kamińska-Preneta  – poinformowała, że zmiany dotyczą tylko jednego 

załącznika WPF. W związku z wcześniejszym rozliczeniem inwestycji z udziałem środków 

unijnych (modernizacja ulicy Cmentarnej) i tym samym planowaną wcześniejszą spłatą 

pożyczki w BGK dokonano zmian w załączniku o przychodach i rozchodach, zmianie uległ 

także deficyt budżetu na bieżący rok. Ponadto aktualizujemy WPF do stanu budżetu na ten 



rok. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącą Komisji Finansów 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

Przewodnicząca komisji Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów 

pozytywnie opiniuje projekt uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącego Komisji Społecznej  

Pana Pawła Kaźmierczaka o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

Przewodniczący komisji Pan Paweł Kaźmierczak – poinformował, że Komisja Społeczna nie 

pracowała nad projektem uchwały, ale wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady odczytał projekt ww. uchwały. Projekt 

uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/225/18 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tuplice na lata 2018-2031. 

 

c) w sprawie: ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Tuplice; 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił o komentarz do projektu uchwały Wójt Gminy Panią 

Katarzynę Kromp 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp  – poinformowała, że w związku ze zmianą art.12 ustawy 

z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi 

Rada Gminy ma obowiązek ustalić w drodze uchwały maksymalną liczbę zezwoleń na 

sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych oraz zasady usytuowania miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Tuplice. Obecnie obowiązująca 

uchwała Nr XIX/101/05 Rady Gminy Tuplice z dnia 24.06.2005 r. dotyczyła liczby punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży i usytuowania miejsc sprzedaży jak też 

podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Tuplice, natomiast nowa uchwała 

precyzuje ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów 

alkoholowych. Podjęcie uchwały wynika z potrzeby realizacji obowiązujących zapisów zmiany 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 



 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącą Komisji Finansów 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

Przewodnicząca komisji Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów po 

zapoznaniu się z projektem uchwały wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącego Komisji Społecznej  

Pana Pawła Kaźmierczaka o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

Przewodniczący komisji Pan Paweł Kaźmierczak – poinformował, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Ryszard Jasiński – zapytał się ile do tej pory było zezwoleń  na sprzedaż alkoholu  

i kto o tym decyduje – Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp odpowiedziała radnemu, że liczba 

zezwoleń w tej uchwale pozostała bez zmian w stosunku do uchwały z 2005 roku.  

Radca prawny Pani Ewa Dąbek – potwierdziła odpowiedź Wójt Gminy jednocześnie 

informując radnego Jasińskiego, że w 2005 r. Rada Gminy podjęła taką uchwałę. 

 

W związku z brakiem innych pytań przewodniczący rady odczytał projekt ww. uchwały. Projekt 

uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/226/18 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie: ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży 

napojów alkoholowych na terenie Gminy Tuplice. 

 

d) w sprawie: sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze w szkołach i przedszkolach, obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin 

zajęć dla nauczyciela pedagoga, psychologa, logopedy i doradcy zawodowego; 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Weronikę 

Olejniczak-Kasprów. 

 

Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – zwróciła się z prośbą o wprowadzenia autopoprawki do 

projektu uchwały, tj. wykreślić słowo „sprawie” w tytule uchwały, które się powtórzyło. 

Ponadto Pani Weronika Olejniczak-Kasprów poinformowała, że wejście w życie ustawy z dnia  

27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, wprowadza istotne zmiany 



polegające na określeniu górnej granicy tygodniowego wymiaru godzin (pensum) dla  

pedagogów, psychologów, logopedów i doradców zawodowych, która nie powinna 

przekraczać 22 godzin tygodniowo. Ponadto w w/w ustawie określono zasady obliczania 

godzin ponadwymiarowych przy łączonym pensum nauczyciela, a także zasady stosowania 

obniżki pensum dla dyrektorów i innych stanowisk kierowniczych funkcjonujących w szkołach 

i przedszkolach. 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącą Komisji Finansów 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

Przewodnicząca komisji Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów po 

zapoznaniu się z projektem uchwały wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącego Komisji Społecznej  

Pana Pawła Kaźmierczaka o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

Przewodniczący komisji Pan Paweł Kaźmierczak – poinformował, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady odczytał projekt ww. uchwały. Projekt 

uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/227/18 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie: określenia zasad udzielania  

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym 

powierzono stanowisko kierownicze w szkołach i przedszkolach, obowiązkowego 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dla nauczyciela pedagoga, psychologa, logopedy  

i doradcy zawodowego. 

 

e) w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący rady gminy – poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany 

na posiedzeniu Komisji Społecznej. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącą Komisji Finansów 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

Przewodnicząca komisji Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów po 

zapoznaniu się z projektem uchwały wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącego Komisji Społecznej  

Pana Pawła Kaźmierczaka o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 



Przewodniczący komisji Pan Paweł Kaźmierczak – poinformował, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – wyraził swoją prywatną opinię w powyższej sprawie 

informując, że nowe rozporządzenie Rady Ministrów, które obniża maksymalne progi 

wynagrodzenia wójtów, burmistrzów i prezydentów miast jest działaniem politycznym, a nie 

prawnym i radni są zmuszeni do podjęcia takiej uchwały. Następnie radny Krawczyk zapytał 

się czy może zrezygnować z obowiązku głosowania nad projektem tej uchwały – Radca 

prawny Pani Ewa Dąbek odpowiedziała radnemu, że z uwagi na obecność na sesji ma 

obowiązek brać udział w głosowaniu. 

 

W związku z brakiem innych pytań przewodniczący rady odczytał projekt ww. uchwały. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 12 

Przeciw – 2 

Wstrzymało się – 0 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/228/18 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Tuplice. 

 

f) w sprawie: uchylenia uchwały Nr XXXIV/220/18 z dnia 21 maja 2018 r.  

w sprawie likwidacji filii placówki wsparcia dziennego pod nazwą „Świetlica 

Środowiskowa w Tuplicach” filia w Chełmicy 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Marię 

Kowalczyk. 

 

Pani Maria Kowalczyk – poinformowała radnych, że projekt uchwały był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniu Komisji Społecznej. 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącą Komisji Finansów 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

Przewodnicząca komisji Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów po 

zapoznaniu się z projektem uchwały wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącego Komisji Społecznej  

Pana Pawła Kaźmierczaka o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

Przewodniczący komisji Pan Paweł Kaźmierczak – poinformował, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 



W związku z brakiem pytań przewodniczący rady odczytał projekt ww. uchwały. Projekt 

uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 2 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/229/18 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie: uchylenia uchwały  

Nr XXXIV/220/18 z dnia 21 maja 2018 r. w sprawie likwidacji filii placówki wsparcia 

dziennego pod nazwą „Świetlica Środowiskowa w Tuplicach” filia w Chełmicy. 

 

g) w sprawie: szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia  

i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Marię 

Kowalczyk. 

 

Pani Maria Kowalczyk – poinformowała radnych, że projekt uchwały był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniu Komisji Społecznej. 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącą Komisji Finansów 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

Przewodnicząca komisji Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów po 

zapoznaniu się z projektem uchwały wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącego Komisji Społecznej  

Pana Pawła Kaźmierczaka o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

Przewodniczący komisji Pan Paweł Kaźmierczak – poinformował, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady odczytał projekt ww. uchwały. Projekt 

uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/230/18 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie: szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy 



Tuplice. 

 

h) w sprawie: zmiany Uchwały Nr XVIII/111/2012 Rady Gminy Tuplice z dnia  

30 listopada 2012 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 

pobierania 

 

Przewodniczący rady gminy – poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Marię 

Kowalczyk. 

 

Pani Maria Kowalczyk – poinformowała radnych, że projekt uchwały był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniu Komisji Społecznej. 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącą Komisji Finansów 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii Komisji Finansów. 

Przewodnicząca komisji Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów po 

zapoznaniu się z projektem uchwały wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady gminy – poprosił przewodniczącego Komisji Społecznej  

Pana Pawła Kaźmierczaka o przedstawienie opinii Komisji Społecznej. 

Przewodniczący komisji Pan Paweł Kaźmierczak – poinformował, że Komisja Społeczna 

pracowała nad projektem uchwały i wnosi o jej przegłosowanie. 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem pytań przewodniczący rady odczytał projekt ww. uchwały. Projekt 

uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała  

Nr XXXV/231/18 Rady Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie: zmiany Uchwały 

Nr XVIII/111/2012 Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania. 

 

Ad 12. Sprawozdanie finansowe Gminy Tuplice za 2017 rok – sprawozdanie Wójta. 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił skarbnik gminy Panią 

Anetę Kamińską-Prenetę o przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy Tuplice za  



2017 rok. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta poinformowała, iż sprawozdania były 

dokładnie omawiane na poszczególnych posiedzeniach stałych komisji rady. Poszczególne 

jednostki wykazały w bilansach stratę, ponieważ nie gromadzą dochodów. 

 

Ad 13. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2017: 

1/ sprawozdanie Wójta 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił skarbnik Panią Anetę 

Kamińską-Prenetę o przedstawienie sprawozdania. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta w imieniu wójta gminy poinformowała 

radnych, że wydatki poniesione przez gminę w 2017 roku wyniosły 13.936.427,07 zł, co 

stanowi 85,5% wykonania planu, natomiast dochody były na poziomie 13.935.269,14 zł co 

stanowi 94,0% wykonania planu. Dodatkowo Pani Skarbnik powiedziała, że budżet zamknął 

się deficytem w kwocie 1.157,93 zł. Ponadto Pani Skarbnik poinformowała radnych, że 

wszystkie zadłużenia gminy z tytułu pożyczek i kredytów są regulowane terminowo. 

 

2/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu Wójta 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił skarbnik Panią Anetę 

Kamińską-Prenetę o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat 

przedłożonego sprawozdania. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok (opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

3/ opinie komisji stałych, w tym rewizyjnej – jako organu kontrolnego Rady Gminy  

o wykonaniu budżetu gminy 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił przewodniczących stałych 

komisji rady o przedstawienie kolejno opinii komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Daniela Rudak poinformowała, że temat 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 był przedmiotem dwóch posiedzeń komisji. 

Przeprowadzono dokładną analizę, wszystkie uwagi do  sprawozdania  były wyjaśniane na 

bieżąco. Pisemna opinia  komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Paweł Kaźmierczak poinformował, że sprawozdanie 

było dokładnie omawiane na posiedzeniach komisji. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie z wykonania budżetu za 2017 rok. Pisemna opinia komisji stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 



 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk poinformował, że opinia komisji 

rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy Tuplice za 2017 rok jest pozytywna. Dodał, że 

dokładne informacje w przedmiotowej sprawie są do wglądu w dokumentach Komisji 

Rewizyjnej w Urzędzie Gminy. 

 

4/ wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia absolutorium  

Wójtowi w kontekście jej opinii o wykonaniu budżetu gminy 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Pana Jacka Krawczyka o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk przedstawił informację  

dot. wniosku  Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi gminy, 

złożonego do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. Wniosek jest do wglądu  

w dokumentach Komisji Rewizyjnej w Urzędzie Gminy Tuplice.  

 

5/ opinia składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady  Gminy  w sprawie: udzielenia absolutorium Wójtowi 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice  

w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi.  

Opinia RIO jest pozytywna i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Tuplice za 2017 rok. 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał projekt ww. uchwały, 

następnie przystąpiono do głosowania. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/232/18 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2018 roku w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Tuplice za 2017 rok.  

 

Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie: absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 r. dla 

Wójta Gminy Tuplice. 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał projekt ww. uchwały, 

następnie przystąpiono do głosowania. Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego 



protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXV/233/18 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2018 roku w sprawie: absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2017 r. dla Wójta Gminy Tuplice. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp oraz radni podziękowali Pani Skarbnik Anecie 

Kamińskiej-Prenecie za odważną współpracę i czuwanie nad prawidłową realizacją budżetu 

gminy za 2017 rok. 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz ogłosił przerwę w obradach sesji 

do godziny 11
00

. O godzinie 10
57

 Radna Wiesława Świerszcz, Radna Agnieszka Woźniak 

oraz radny Jan Borowski opuścili salę obrad Sesji Rady Gminy, zwalniając się wcześniej  

u przewodniczącego rady gminy. 

 

Ad 16.  Sprawy różne. 

 

Radny Pan Ryszard Jasiński – zwrócił się z następującymi sprawami, tj. poprosił  

o poprawienie oznakowania wjazdu i wyjazdu na ulicę Ogrodowa, ponieważ stoją tam błędne 

znaki drogowe; zgłosił potrzebę postawienia tabliczki kierunkowej dot. ulicy Ogrodowej oraz 

zwrócił się z prośbą o przycięcie drzew na Alei Wojska Polskiego, ponieważ rosnące tam lipy 

rozrosły się pomiędzy liniami energetycznymi – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że ww. 

sprawy zweryfikuje z Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej oraz Panią Sekretarz. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – wyraził swoją opinię prywatną informując radnych, że  

w sołectwach Czerna, Chlebice i Matuszowice nic się  nie dzieje i nic się nie robi – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że każde sołectwo otrzymało fundusz sołecki i z niego korzysta, a jak 

z niego korzysta to już indywidualna sprawa danego sołectwa. Następnie radny Szarlej 

zapytał się czy będzie powołana komisja do szacowania suszy, kiedy zostanie nawieziony 

tłuczeń na drogę w Chlebicach, kiedy zostanie naprawiony dach na przepompowni  

w Chlebicach oraz kiedy będą koszone pobocza przy drogach – Pani Wójt odpowiedziała 

radnemu, że czekamy na powołanie komisji przez Wojewodę do szacowania suszy, a na chwilę 

obecną należy zgłaszać w Urzędzie wnioski na szacowanie strat, w chwili obecnej nie mamy 

sprzętu aby nawieźć tłucznia na drogę w Chlebicach a dach na przepompowni został już 

naprawiony, ale zapewne wymaga kolejnego remontu, a na ten cel mieszkańcy mogą 

przeznaczyć środki z funduszu sołeckiego. Ponadto harmonogram koszenia poboczy przez 

Starostwo Powiatowe jest dostępny w internecie. Okolice sołectwa Matuszowice w okolicach 

10 lipca będą koszone. 

 

 



Sołtys Chlebic Pani Maria Korczyńska – poprosiła o przycięcie gałęzi przy drodze od Czernej 

do Chlebic. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się do kogo zgłosić gniazdo szerszeni na drzewie przy 

garażach i kiedy wspólnoty mieszkaniowe otrzymają informację o zmianie ceny za wodę  

i ścieki, bo podobno od 1 lipca br. ulega zmianie, a nikt o tym nie wiem – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że sprawę szerszeni proszę zgłosić do Straży Pożarnej, wystarczy 

zadzwonić na infolinię 112 i zgłosić to, natomiast w sprawie zmian wysokości ceny za wodę  

i ścieki to zobowiąże Kierownika Referatu Pana Zbigniewa Łazarskiego o jak najszybsze 

poinformowanie wspólnot mieszkaniowych i mieszkańców gminy o tym fakcie.  

Następnie Radny Pan Jacek Krawczyk – zwrócił uwagę na potrzebę skoszenia krzaków przy 

chodniku od strony zaniedbanych terenów po PZZ-ach w Tuplicach. 

 

Radny Pan Kazimierz Kubit – poprosił o wyrównanie drogi w Chełmicy do posesji nr 41 – 

Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że przekaże tę prośbę Kierownikowi Referatu Gospodarki 

Komunalnej. 

 

Radna Pani Daniela Rudak – zapytała się kiedy będzie siłownia zewnętrzna na Wzgórzu 

Tuplickim – Pani Wójt odpowiedziała radnej, że obecnie przygotowywany jest projekt  

i niebawem będzie siłownia. 

 

Po udzieleniu odpowiedzi przez Panią Wójt na wszystkie zadane pytania radnych, 

przewodniczący rady gminy odczytał korespondencję skierowaną do rady gminy.  

 

Po odczytaniu korespondencji przez przewodniczącego rady gminy Wójt Gminy Pani 

Katarzyna Kromp poinformowała radnych, że z uwagi, że zbliża się sezon urlopowy  

a najbliższa sesja zaplanowana jest na wrzesień br. to już zaprasza na Dożynki Powiatowe  

w Tuplicach w dniu 25 sierpnia br. Na sam koniec Pani Wójt poinformowała radnych,  

że nauczyciele i zaangażowani rodzice dzieci w organizacji Dnia Tuplic zebrali kwotę 

10.808,00 zł na malowanie szkoły.  

 

Ad 17. Zamknięcie obrad XXXV Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia przewodniczący rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 12
05

 zamknął obrady XXXV Sesji Rady Gminy Tuplice. 

Integralną częścią niniejszego protokołu jest nagranie z XXXV Sesji Rady Gminy. Nagranie 

jest dostępne w Urzędzie Gminy Tuplice. 

 

 

Protokołowała                                                               Przewodniczący Rady Gminy 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz                    

 

 


